
Pellegrini: Zaufanie Mourinho bardzo mi pomogło
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Il Capitano Lorenzo Pellegrini był najlepszym piłkarzem czwartkowego

spotkania z CSKA, w którym strzelił dwie bramki. Po spotkaniu podzielił

się odpowiedziami na kilka pytań dla Sky Sport.

O golu na 1:1, który sprawił, że Roma odnalazła rytm gry:

- Udało mi się trafić, to najważniejsze. Ważne było, aby odzyskać grę po chwiejnym

początku i nic więcej nie miało znaczenia w tamtym momencie.

O tym, jak bardzo zaufanie Mourinho pomogło mu poprawić jego grę:

- Bardzo, bardzo mocno mi pomogło. Mogę mu tylko podziękować za to, co zrobił.

Wiele mu zawdzięczam. Ale to dopiero początek. Musi nadal sprawiać, że wszyscy

rośniemy w siłę. W tym roku w Trigorii jest coś wyjątkowego, musimy cieszyć się grą

i rozwijaniem się. Atmosfera i ścieżka rozwoju muszą trwać dalej, jeśli chcemy coś

wygrać w przyszłości.

O tym, czy największe zmiany są na polu psychicznym czy fizyczym:

- Cóż, ciężko stwierdzić. Dobrze poruszamy się ofensywnie i defensywnie. Jest coś

wyjątkowego, co wszyscy czujemy, czego nie było w Trigorii, odkąd wróciłem.

Staramy się jak najlepiej wykorzystać tę sytuację.

O atmosferze na Olimpico:

- Rozmawiałem o niej wcześniej z Gonzalo Villarem. On komplementował Olimpico,

zachwalając świetną atmosferę na trybunach. Odparłem, że to jeszcze nie cała

magia, bo zajęte jest jedynie 50% miejsc. Jeśli będziemy wygrywać mecze, mamy

nadzieję zapełniać cały stadion, o ile oczywiście sytuacja pandemiczna będzie temu

sprzyjać.
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